
Andelsboligforeningen Moeslund 

 

Referat bestyrelsesmøde 

Dato: 17. april 2023 Møde nr. 1 efter ordinær generalforsamling 

Deltagere Kennet, Charlotte, Anette, Michael og Per 

Fraværende  Ingen 

 

1. Godkendelse af referat. 

Referat fra sidste møde godkendt.  

2. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

3. Konstituering. 

Bestyrelsen konstituerede sig således: 

Formand (valgt på generalforsamling) Kennet Strand 

Næstformand Michael Møller Pedersen 

Kasserer og sekretær Per Sørensen 

Anette Thomsen 

Charlotte Almsten 

4. Planlægning af arbejdsdag. 

Besluttet at gennemføre arbejdsdage på følgende datoer: 15. maj 2023 og 17. september 2023.  

5. Gennemgang af regnskab for 1. kvartal. 

Orienteret om kvartalsregnskabet der følger budgettet meget tæt. 

6. Orientering om Markedsværdi rapport. 

Orienteret om udviklingen af den månedlige værdi. Ikke store udsving siden status 31-12-2022. 

7. Gebyrer i Nordea. 

Nordea er begyndt at opkræve gebyrer ved betalinger og straks overførsler. Tages til efterretning. 

8. Mulighed for aftaleindskud hos Nordea. 

På forespørgsel hos Nordea omkring forrentning af vores indestående blev vi orienteret om 

muligheden for at lave aftaleindskud. En sum skal i så fald bindes i minimum 6 måneder og vi vil så 

kunne opnå en rente på pt. 1,25% p.a. Hvis vi imod forventning skulle få brug for de bundne midler, 



kan de frigives mod dekort. Enstemmigt besluttet at indskyde kr. 600.000 i ½ år. Skulle kunne give 

os en renteindtægt på kr. 3.750 på ½ år. Kasserer kontakter Nordea for oprettelse af aftaleindskud. 

9. Eventuelt. 

Udvendig bygningsgennemgang iværksættes sammen med andelshaver. Tovholdere på opgaven er 

Michael og Per. De aftaler selv forløb. 

Udskiftning af hegn mellem nr. 65 og 67 igangsættes. Det bliver et hegn tilsvarende det 

eksisterende da det vil være billigste løsning.  

Vi har 2 store træer ved vores indkørsel til foreningen. Træerne bliver for store med tiden. Disse 

træer er vi enige om at beskære ved vores gartner. Pris ca. kr. 4.050 jf. tilbud fra gartner. 

Igangsættes. 

Kennet følger op på interesselisten vedr. dobbeltindbetaling. 

10. Næste møde. 

Afholdes næste gang hos Charlotte. Dato aftales senere.  

Herefter fortsættes på skift mellem de enkelte bestyrelsesmedlemmer. 

 

 

 

 


